



### 特點

1. 可側立、臥式、直立各種方式加工，且可搭配多台並列式、串聯或並聯加工使用。
2. 新型純氣動增壓，可調整夾持力 0-5000kgf，當空壓源突然消失時，夾持不鬆脫，安全性高，無漏油之虞。
3. 全密式設計清理容易，超大開口 0-260mm 最適合加工需要。
4. 依工件大小，調整預留夾持行程 0-4mm，加工使用簡單快速。
5. FCD-60kg/mm<sup>2</sup> 球狀石墨鑄鐵 (60kg) 超強力機構設計，抗壓力及抗張力佳。
6. 滑道經熱處理 HRC-45 度以上，保持精度及耐磨性，經久耐用。平行度 0.01/100mm，垂直度 0.01/100mm。
7. 虎口板熱處理 HCR-45 度以上，平行度 0.01/100mm，垂直度 0.01/100mm。

### Features

1. The vise can be used vertically, horizontally or stand on one side. Several parallel type vises in series or parallel can be used together.
2. New Type Pneumatic boost vise has a clamping force between 0~5000kgf. When the pneumatic pressure drops suddenly, the clamping force remains unchanged. The safety degree is high.
3. Airtight design makes cleaning easy. Vise oversize opening between 0~260mm meets most working needs.
4. Depending on the size of the workpiece, the travel of the pneumatic switch is preset between 0~4mm. The operation is simple and easy.
5. FCD-60 spherical graphitized casting iron(60kg/mm<sup>2</sup>) is designed with a super strong structure, and is very resistant to pressure and tension.
6. The slide is heat treated to HRC-45° so as to keep precision and long-wearing. Parallelism is 0.01/100mm, and verticality is 0.01/100mm.
7. The vise jaws are heat treated to over HRC-55°. Parallelism is 0.01/100mm, and verticality is 0.01/100mm.

ITEM NO. 型號	ACV-260
A	540 - 805
B	520
C	180
D	260
E	390
F	77
G	19
H	105
I	65
J	170
K	22
L	15
M	18
N	138
O	17
P	205
<b>Clamping Force 夾持力</b>	<b>4000 kgf</b>
<b>Weight 重量</b>	<b>75 kg</b>